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朝陽科技大學
093學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3325
	Course Number
	3325

	授課教師
	嚴金恩
	instructor
	YEN,CHIN EN

	中文課名
	嬰幼兒教保實習(二)
	Course Name
	Practicum in Early Childhood Education and Care (II)

	開課單位
	幼兒保育系(四進)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程內容包括︰

1.參觀園所，結合實務與理論。

2.參觀幼保相關產業，了解未來就業的可能性。

3.舉辦講座，補充校內教授資源。


	Objectives
	The content of the course includes:

1. Combining theories and practice through visits to different early childhood education and care programs. 

2. Having a better understanding of future career possibilities through visits to early childhood education and care related industries.

3. Inviting guest speakers to enrich the course content and broaden students’ vision towards early childhood education and care.　



	教材
	教保實習  蔡延治（1998）啟英文化出版社
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	1. 小組工作表現40﹪

2. 個人參觀報告30﹪

3. 個人參觀表現10﹪

4. 課堂參與10﹪

5. 自評表10﹪


	Grading
	

	教師網頁
	

	教學內容
	1. 了解幼兒保育系安排之實習課程（參觀、見習、實習）

2. 認識各類型幼兒保育相關機構及工作現況，增廣見聞

3. 印證所學，在課本學理學習外，增加實務經驗，以補課本的不足

4. 初步認識教保相關機構與其內涵

5. 觀察幼兒學習活動與環境、了解教保人員工作內容

6. 培養從事幼兒保育實務工作之志趣


	Syllabus
	The purpose of the course is to assist student understand the job of early childhood education and promote the skill of specialty.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

